
Kadrina Keskkooli hoolekogu protokoll 
 

Koosoleku toimumisaeg: 14. septembril 2017.a. kell 18.00 
 
Osalesid: Margit Murumägi, Kersti Lužkov, Mai Fäelmann, Karl Meos, Alo Laaniste, Madis Viise, 

Kuno Rooba. 

Puudus: Ain Suurkaev 

Kutsutud: direktor Arvo Pani 

 
Päevakord: 

1. 2017/2018 õppeaastaks valmisolek 

2. Olukorrast kooli sööklas 

3. 2018.a. eelarvest ja investeeringutest 
 
 
1. Direktor Arvo Pani andis ülevaate alanud õppeaastaks valmisolekust. Kooli personal koosneb 76 

inimesest, neist 59 on pedagoogid (2 lahkus, 2 tuli juurde). Suvel otsiti füüsika ja saksa keele 

õpetajaid. Saksa keele koormus jagati kahe tööle võetud õpetaja vahel, füüsikatunnid annab 

järgneval õppeaastal projekti- ja infojuht Raimo Maasik. 

Koolis õpib 611 õpilast (+30 võrreldes eelmise õppeaastaga), 64 neis on väljaspoolt Kadrina valda, 

neist 26 õpib gümnaasiumiastmes. Sel õppeaastal õpib Kadrinas 2 vahetusõpilast Gruusiast. Gruusia 

sõprusvallaga sõlmiti leping, mille kohaslt oleme valmis igal aastal vastu võtma 2 vahetusõpilast. 

Kui 1 aasta jooksul suudavad nad ära õppida eest keele, on neil võimalus jätkata õpinguid 

gümnaasiumiastmes. 

2. Koolis moodustatakse 4-liikmeline toitlustamise järelvalve komisjon (Marge Abner, Marianne 

Annula, Alo Laaniste ja esimees Arvo Pani). Noad-kahvlid ei ole laudadele pandud kui lapsed 

sööma tulevad, samuti ei ole nuge ka kuskilt võtta. 

3. Direktor Arvo pani andis ülevaate 2018.a. investeeringutest ja tuleva 2018.a. eelarvest. 
 
 
Otsustati: 

1. Edastada söökla personalile info, et laste sööma tulles peavad nii noad kui kahvlid (prae päeval) 

laual olema. 

2. 2017.a. eelarve täitmisest täpsema info saamiseks tuleme kokku 2018.a. veebruaris 
 
 
Protokollis: 

Kadrina Keskkooli hoolekogu esimees 

Margit Murumägi 


